
VALTUUSTOALOITE LUMITYKIN HANKKIMISEKSI 

MÄNTSÄLÄN KUNNALLE 

 

Tänä talvena olemme saaneet nauttia lumesta ja sen tuomista 
liikuntamahdollisuuksista, kuten hiihdosta ja mäenlaskusta pulkkamäessä. Näin ei 
kuitenkaan joka talvi ole ollut. Esimerkiksi edellistalvena lunta ei ollut, joten hiihto ja 
mäenlasku mahdollisuudet jäivät vähäisiksi tai jopa olemattomiksi. 

 

Me allekirjoittaneet esitämmekin, että kuntaan hankittaisiin lumitykki turvaamaan 
lumettomia ja vähälumisia talvia. Lumitykkiä hyödyntäen saisi lumetettua niin 
pulkkamäkeä kuin osaa hiihtoladuista. Tämä mahdollistaa talviliikunnan ilon kaiken 
ikäisille. Nyt olisikin hyvä tehdä selvitys siitä olisiko lumitykin hankkiminen 
mahdollista sisällyttää vuoden 2022 talousarvioon. 
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